



Since 1981

卡加利，洛磯山脈組合系列

卡加利出發-班芙-洛磯山-露易絲湖-冰原-惠斯勒-維多利亞-牆畫鎮



SPLENDID ROCKIES (CALGARY IN)

Calgary - Banff - Rockies - Lake Louise - Icefield - Whistler - Victoria - Chemainus

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 卡加利出發，可安排溫哥華/西雅圖機場游輪碼頭離團；行程更省時、更經濟。
- 獨家送漁港小渡橫渡英格烈灣。
- 送精選市區遊！暢遊市中心、史丹利公園、加拿大廣場、國際會議中心、冬奧會聖火盆等。
- 暢遊五大國家公園：灰熊、優鶴、冰川、班夫、賈斯珀。
- 獨家！乘水上飛機由維多利亞或惠斯勒或乃磨市飛返溫哥華，俯瞰太平洋海岸線美景。
- 獨家！多等級溫哥華酒店選擇，毗鄰購物、交通及餐廳。更可尊貴升等入住市中心喜來登酒店。寬大的落地窗可一覽市區及海灣美景。
- Tour greeting at Calgary Airport and tour ending at Vancouver/Seattle Airport or Cruise Pier.
- Free Ferry across English Bay to Granville Island.
- Complimentary City Tour includes Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center, Olympic Cauldron etc.
- Visit 5 National Parks: Revelstoke, Yoho, Glacier, Banff and Jasper.
- Exclusive! Return by Seaplane from Victoria or Whistler or Nanaimo to Vancouver, discover spectacular vistas of BC coastlines. (optional)
- Exclusive! Various hotel options in Vancouver. Upgrade your stay in Vancouver to Deluxe View Room at Sheraton Vancouver Wall Centre.

1 原居地 - 卡加利 - 班芙 HOMETOWN-CALGARY-BANFF

抵達卡爾加里機場，約下午2點15分於內陸航班8號行李帶（詢問中心）集合。向落基山脈出發，前往被譽為“落基山脈靈魂”的班夫小鎮，充裕時間漫步於熱鬧非凡的班夫大道。更可自選參加2小時野外探索之旅，邂逅麋鹿、駝鹿、棕熊等野生動物。

酒店: Elk+Avenue Hotel or similar

Please meet at Domestic Claim Belt #8 (Information Centre) at Calgary Airport at approx. 2:15pm. Depart for the Rocky Moun-

tains. Get settled at your hotel. Explore the alpine Town of Banff or take an 2-hour ride to see wildlife such as elk, moose and even grizzly bear (optional).

2 露易絲湖-弓湖-賈斯珀國家公園 冰原-冰川天空步道-黃金鎮或 入住山河鎮 (午/晚餐)

LAKE LOUISE - BOW LAKE - JASPER N.P. ICEFIELD - GLACIER - SKYWALK - GOLDEN / VALEMOUNT* (L/D)

早上8點15分在酒店大堂集合，駛過城堡山，來到有“落基山藍寶石”美譽的露易絲湖。特別安排於露易絲湖堡壘酒店享用豐盛西式午餐(包餐計劃)。途經弓湖及烏鴉爪冰河，下午來到賈斯珀國家公園開啟冰雪奇緣之旅，乘坐獨有的“冰原探險家號”雪車(門票)登上深達三百公尺，除北極圈外世界上最大的亞迪巴斯加冰川遺址-哥倫比亞冰原。踏上冰川天空步道(門票)，遙望遠山雪嶺，俯瞰險峻峽谷，張開雙臂迎著風，彷彿能感覺雄鷹翱翔於天際的自由自在。傍晚抵達黃金鎮或山河鎮。

酒店: Prestige Golden /Travelodge Golden or similar

Meet at hotel lobby at 8:15am, begin the journey to Lake Louise after passing by the Castle Mountain. Enjoy a lunch at the renowned Chateau Lake Louise (meal plan). Passing by Bow Lake and Crowfoot Glacier, start glacier adventure to the Columbia Icefield in Jasper National Park. Ride on the massive Ice Explorer (adm) to trek onto the surface of the stunning Athabasca Glacier. Continue to Glacier Skywalk (adm) above the Sunwapta Falls, a glass-floored observation deck separating wildlife

and the glacial vistas. Overnight in Golden or Valemount.

3 黃金鎮 / 山河鎮* - 甘露市- 參廠-菲沙河谷-溫哥華 (早/午餐) GOLDEN / VALEMOUNT* KAMLOOPS GISENG FACTORY - FRASER VALLEY VANCOUVER (B/L)

啟程西行，帶著對落基山群山的念念不忘前往花旗參之都-甘露市。此地年日照時間超過2000小時，帶來半沙漠地帶的別樣風情。前往加西唯一GMP認證參廠參觀並瞭解花旗參的品種、種植、生產過程。途經希望鎮及獵人溪，於黃昏返抵溫哥華。

酒店: 超值Value: Hampton Inn by Hilton or similar
豪華Deluxe: Executive Plaza or similar

Head west to to Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine each year. Visit the only GMP certified Ginseng factory. After passing by the District of Hope, return to Vancouver by late afternoon.

4 溫哥華 - 海天公路 - 惠斯勒 - 頂峰纜車(自費)-溫哥華 (早/午/晚餐) VANCOUVER - SEA TO SKY HIGHWAY WHISTLER - PEAK2PEAK GONDOLA (OPTIONAL) - VANCOUVER (B/L/D)

踏上加拿大西岸最美的海天公路，沿著迷人的海岸線，經馬蹄灣、卑斯省第三高之順龍瀑布、全球第二大的花崗石-酋長石及斯闊米什，抵達世界聞名、有“小瑞士”之稱的滑雪度假勝地-惠斯勒。參觀2010年冬奧會場地，鎮上遍佈琳瑯商舖和餐廳，洋溢著四季不同的山地風情。團友可乘坐擁有2項吉尼斯世界紀錄的頂峰纜車(自費)。群山峻嶺，魅力雪山，盡收眼底！遊畢後返回溫哥華。推薦：乘水上飛機返回溫哥華(需附加費)

Start the journey along the Sea to Sky Highway. Pass by Horseshoe Bay, the 3rd highest waterfall in BC, and the world 2nd largest granite monolith - Stawamus Chief. Arrive at Whistler- the #1 ski resort in North America and the host of the 2010 Winter Olympics. Take the amazing and world recordbreaking Peak2Peak Gondola Ride up between Whistler and Blackcomb Mountains (optional). Relax and shop at numerous boutiques at the alpine village. Return to Vancouver by tour bus, or by seaplane (surcharge applies).

加拿大



5 溫哥華-卑斯渡輪-維多利亞 布查特花園 (早餐) VANCOUVER - BC FERRIES - VICTORIA BUTCHART GARDENS (B)

早上乘卑斯渡輪，經喬治亞海峽，抵達“花園城市”維多利亞。暢遊北美洲著名布查特花園(包門票)：花園內擁有各種奇花異草，秀麗迷人的下沉花園、幽靜雅緻的日本花園、優雅浪漫的意大利花園等等，彰顯其園藝別具匠心。經同濟門，參觀加拿大第一個唐人街。再到最具英國風味的維多利亞內港參觀歷史悠久之地標建築省議會大樓，以及比根山公園、雷鳥公園、百年紀念公園、橫貫加拿大東西一號公路的起點零哩碑。可安排於帝后酒店品嚐地道英式下午茶(成人\$95/小童\$50)、乘坐特色觀光馬車(自費)、參觀卑斯皇家博物館(自費)或參觀維多利亞富有傳奇色彩的地標建築橡樹城堡(自費)，一覽19世紀末富豪與權貴的生活。住宿維多利亞。
酒店: Red Lion Inn & Suites Victoria or similar

Get on the BC Ferry from Tsawwassen to Swartz Bay and arrive at the capital of BC - Victoria. Visit the famous Butchart Gardens, the beautiful year-round gardens. Enjoy the splendid view of the garden of flowers and trees. Pass by the Gate of Harmonious at Canada's oldest Chinatown. Visit the BC Legislative Buildings, Thunderbird Park, Beacon Hill Park and Mile "0" of Trans-Canada Highway. Explore more of Victoria's Inner Harbour with our recommend activities (optional). Either riding a carriage tour, enjoying a premium afternoon tea at Empress Hotel, visiting the Royal BC Museum, or explore the stunning historic site Craigdarroch Castle (optional) to have a glimpse of privileged life in the 1980s.



6 維多利亞-哈利城堡-黃金溪公園 圖騰街-牆畫鎮-乃磨市-溫哥華(晚餐) VICTORIA - HATLEY CASTLE - GOLD- STREAM PROVINCIAL PARK - DUNCAN CHEMAINUS - NANAIMO - VANCOUVER (D)

前往哈利城堡，必到這座極具歐洲特色的百年軍事學院前拍照留念。再前往黃金溪省立公園，觀賞園內樹齡超過600年的西洋紅杉樹，盡情貼近大自然。繼而參觀著名的「圖騰之城」鄧肯市。此城市是原住民傳統文化中心，街上隨處可見充滿印第安色彩的圖騰雕刻，感受當地文化和歷史。然後來到舒美尼斯鎮，世界最多牆畫城市，此鎮因32幅世界著名藝術家的大型壁畫而聞名。下午經有海港城美譽的乃磨市後轉乘卑斯渡輪到馬蹄灣，返回溫哥華。✳6天團的團友返回溫哥華後，直接送往溫哥華機場，不包含溫哥華市內觀光。建議CRT6的團友搭乘晚上9:30pm後的航班。

Proceed to Hatley Castle at Royal Roads University and Goldstream Provincial Park to discover heritage and nature wonders. Take a leisure stroll under a canopy of towering trees and pass the giant Western Red Cedar over 600 years old. Visit Duncan, the City of Totems, which has more than



80 totem poles around the entire town. Head to Chemainus, and explore the outdoor murals on the street and depict the cultural development and history. Arrive at Nanaimo by late afternoon and return to Vancouver by BC Ferry or Seaplane (surcharge applies). ✳ For 6 days tour: tour ends at Vancouver Airport and excludes Vancouver mini city tour. Suggested departure flight time after 9:30pm.

7 溫哥華/西雅圖-原居地 (早餐) VANCOUVER - HOMETOWN (B)

上午可自由活動或探親訪友，或於酒店附近的著名食府品嚐各式美食。之後前往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程。✳在西雅圖離開的客人(需附加費)，請訂下午3:00後班機離開西雅圖。

Free day for shopping, visiting friends and family, or dining at nearby Asian cuisines. Transfer to Vancouver airport afterward. ✳ Depart in the morning, arrive Sea-Tac approx. at noon (surcharge applies). Suggest flight after 3:00pm.

| 費用不包括 / FARE EXCLUDES | |
|--|--|
| ✳ 機票, 餐費及自費活動。 | |
| ✳ 服務費每人每天\$10。 | |
| ✳ Air Ticket, optional tours & meals. | |
| ✳ Service fee at \$10 per person per day | |

| 團號/天數 CODE/DAYS | 行程 ITINERARY | 雙人房 TWIN | 第三/四人 3RD/4TH | 單人房 SINGLE | 全餐 FULL MEAL PLAN | | 出發日期 DEPARTURE |
|--------------------|---|-------------|------------------|---------------|-------------------|----------|---|
| | | | | | 大人 ADULT | 小孩 CHILD | |
| CRO3 | 卡加利 - 洛磯山 CALGARY- ROCKY | \$509UP | \$249UP | \$759UP | \$119 | \$103 | 週一、三、日/MON, WED, SUN. 19 - APR - 02 MAY |
| CRO4 | 卡加利 - 洛磯山 - 溫哥華 CALGARY- ROCKY-VANCOUVER | \$629UP | \$309UP | \$989UP | \$153 | \$136 | 週一、二、三、五、日/MON, TUE, WED, FRI, SUN. 3-31MAY; 1SEP - 19 SEP: |
| CRJ4 | 卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 CALGARY- ROCKY- VICTORIA | \$679UP | \$349UP | \$1039UP | \$169 | \$149 | 天天出發 / DAILY 1JUN - 31AUG; 20 SEP-16 OCT |
| CRJ5 | 卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 溫哥華 CALGARY- ROCKY- VICTORIA - VANCOUVER | \$799UP | \$409UP | \$1259UP | \$196 | \$179 | |
| CRW6 | 卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 惠斯勒 - 溫哥華 CALGARY ROCKY- VICTORIA - WHISTLER - VANCOUVER | \$949UP | \$489UP | \$1519UP | \$229 | \$223 | |
| ✳CRT7 | 卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 牆畫鎮 - 溫哥華 CALGARY-ROCKY-VICTORIA-CHEMAINUS-VANCOUVER | \$1069UP | \$569UP | \$1719UP | \$226 | \$209 | *CRT7 週四不發團 *CRT7 NO THU DEP. |

• 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$\$158/ 小孩CHILD \$99. (CRO3-4D: \$93/\$49) • 四餐費/4 MEALS PLAN: 大人/ ADULT \$119/ 小孩/CHILD \$103
✳代表本頁介紹的行程，請到www.americaasia.com 尋獲其他行程。 ✳ itineraries written at this pages, please look for other itineraries from www.americaasia.com.

美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
服務您的精神 40 年如一日

* 選擇有誠信，好口碑的旅行社，不再浪費寶貴的時間與金錢 *
蒙市總公司 626-571-2988, 877-917-9126 地址 117 E. GARVEY AVE. MONTEREY PARK, CA 91755
阿凱迪亞 626-821-1986 羅蘭崗 626-810-4388 鑽石崗 909-612-5777 奇諾崗 909-270-5515 西柯汶納 626-338-1100
爾 灣 949-559-8088 喜瑞都 562-402-2558 聖地牙哥 619-255-4806 拉斯維加斯 702-876-9696
SOT# 1018680-10

加拿大

